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U Tuzli, novembar 2016. godine 

NADA MLADINA – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla  

 mandat 2012. – 2016. godine 

 

 Mislim da su gotove izjave za medije i da možemo početi s sjednicom, pa  molim da 

se vratimo na svoja mjesta. Zahvaljujem svima. 

Poštovani  vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, poštovani Gradonačelniče, predstavnici 

službi Grada Tuzla i javnih preduzeća, predstavnici boračkih organizacija, nevladinog 

sektora, poštovani predstavici sredstava javnog informisanja, dragi gosti. 

Otvaram prvu-konstituirajuću sjednicu Gradskog vijeća Tuzla, nakon lokalnih izbora 

održanih 02. 10. 2016. godine. 

Konstatujem, da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća sjednici prisustvuje 

31 od ukupnog broja  vijećnika, što je dovoljno za punovažan rad i odlučivanje. 

Obavještavam prisutne, da je Centralna izborna komisija Bosne i Hercegovine na 79. 

sjednici održanoj dana 01. 11. 2016. godine, donijela Odluku o potvrđivanju i objavljivanju 

rezultata lokalnih izbora u Bosni i Hercegovini (odluka broj: 05-1-07-1-1517-1/16 od 01. 11. 

2016. godine). Odluka je stupila na snagu danom donošenja, a objavljena je u „Službenom 

glasniku Bosne i Hercegovine“, broj: 82/16. 

Prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća Tuzla, svi novoizabrani vijećnici 

i/vijećnice su primili uvjerenja o dodjeli mandata i potpisali  izjavu o prihvatanju mandata, te 

su navedene izjave skupa sa potvradama o prijemu dostavljene Centralnoj izbornoj komisiji 

Bosne i Hecegovine, čime su se stekli uslovi za zakazivanje i održavanje današnje 

konstituirajuće sjednice. 

Ovu konstituirajuću sjednicu sazvala sam na osnovu člana 8. Poslovnika Općinskog 

vijeća Tuzla (“Službeni glasnik Općine Tuzla”, broj 7/05. i 7/11.), kojim je propisano da prvu 

(konstituirajuću) sjednicu novoizabranog Vijeća saziva predsjedavajući Vijeća, a da u slučaju 

njegove spriječenosti, što je sada slučaj, sjednicu saziva zamjenik predsjedavajućeg i njome 

predsjedava do izbora novog predsjedavajućeg. 

 

Za današnju sjednicu predlažem slijedeći: 

 

D N E V N I  R E D 

 

 1.  POLAGANJE SVEČANE IZJAVE VIJEĆNIKA IZABRANIH NA LOKALNIM 

IZBORIMA  02. 10. 2016. GODINE 

 2.  IZBOR PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA TUZLA 

 3. IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA TUZLA 

 4. IZBOR PREDSJEDNIKA I ČLANOVA KOMISIJA GRADSKOG VIJEĆA 

TUZLA  

 5. KADROVSKA PITANJA 

 

 Napominjem, da je ovaj dnevni red usaglašavan sa predstavnicima svih političkih 

subjekata, koji su osvojili mandate u Gradskom vijeću Tuzla na Međustranačkom sastanku 

održanom dana 14. 11. 2016. godine. 

 Obavještavam vijećnike, da u skladu sa članom 58. stav 3. važećeg Poslovnika Vijeća 

(„Službeni glasnik Općine Tuzla“, broj7/05., 7/11. i 10/14.) da su prijedloge za naknadno 

uvrštavanje hitnih i neodložnih pitanja, odnosno dopunu dnevnog reda, mogli podnijeti u 

pismenoj formi, najkasnije 48 sati prije održavanja ove sjednice. 
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Kako u poslovničkom roku, 48 sati prije održavanja sjednice, nisu stigli prijedlozi za 

dopune dnevnog reda, pitam vijećnike ko je za predloženi dnevni red, molim da digne ruku? 

(31) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

31 vijećnik je glasao za, nema niko protiv, nema suzdržan te konstatujem da je 

jednoglasno usvojen slijedeći:: 

 

D N E V N I  R E D 
 

 

 1. POLAGANJE SVEČANE IZJAVE VIJEĆNIKA IZABRANIH NA 

LOKALNIM IZBORIMA  02. 10. 2016. GODINE 

 2. IZBOR PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA TUZLA 

 3. IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA 

TUZLA 

 4. IZBOR PREDSJEDNIKA I ČLANOVA KOMISIJA GRADSKOG VIJEĆA 

TUZLA  

 5. KADROVSKA PITANJA 

 

 Prelazimo na prvu tačku Dnevnog reda: 

 

POLAGANJE SVEČANE IZJAVE VIJEĆNIKA IZABRANIH NA LOKALNIM 

IZBORIMA  02. 10. 2016. GODINE 

 

Odredbom člana 9. i 10. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla konstituirajuća sjednica 

započinje tako što predsjednik ili predstavnik Gradske izborne komisije čita Izvještaj 

Centralne izborne komisije/Središnjeg izbornog povjerenstva BiH o dodijeljenim mandatima, 

a onda vijećnici polažu Svečanu izjavu, koju potpisuju i predaju predsjedavajućem na licu 

mjesta. 

 Sada, pozivam predsjednika  Gradske izborne komisije Tuzla gospođu Pašić Melihu, 

da u skladu sa članom 8. Poslovnika Vijeća, upozna prisutne sa rezultatima općinskih izbora 

održanih dana 02.10.2016. godine za izbornu jedinicu 050 A – Gradsko vijeće Tuzla. 

 Gospođo Pašić izvolite. 

 

MELIHA PAŠIĆ – predsjednik Gradske izborne komisije Grada Tuzla 

 

 Hvala. Pozdravljam predsjedavajućeg Gradskog vijeća, Gradonačelnika Grada tuzla, 

novoizabrane vijećnike, predstavnike medija i goste koji su prisutni današnjoj prvoj 

konstituirajućoj sjednici Gradskog vijeća Tuzla. 

U ime Gradske izborne komisije Tuzla podnijet ću Izvještaj Gradske izborne komisije 

Tuzla o vijećnicima koji su dobili mandat nakon provedenih Lokalnih izbora. 

Centralna izborna komisija Bosne i Hercegovine je dana 1. 11. 2016. godine donijela Odluku 

o potvrđivanju i objavljivanju rezultata Lokalnih izbora u Bosni i Hercegovini 2016.godine. 

 Centralna izborna komisija ovom odlukom potvrđuje rezlutate Lokalnih izbora u 

Bosni i Hercegovini 2016.godine koji su održani 2. 10. 2016. godine za:  

a) općinska vijeća u Federaciji Bosne i Hercegovine, 

b) skupština općina u Republici Srpskoj, 

c)  načelnike  općina u Bosni i Hercegovini, 

d)  gradska vijeća u Federaciji Bosne i Hercegovine 

e)  skupština gradova u Republici Srpskoj 
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f) gradonačalnike gradova u Bosni i Hercegovini i  

g) Skupštinu Brčko distrikta Bosne i Hercegovine. 

 

Sastavni dio ove odluke je Izvještaj za svaki izborni nivo ove odluke, sa 

raspodjeljenim mandatima i imenima unutar političkih subjekata. 

 Na osnovu Odluke o potvrđivanju i objavljivanju rezultata Lokalnih izbora u Bosni i 

Hercegovini 2016.godine podnosim izvještaj Gradske izborne komisije Tuzla o vijećnicima 

koji su dobili mandat nakon provedenih Lokalnih izbora u izbronoj jedinici Grada Tuzle i to :  

 Socijaldemokratska partija BiH je osvojila 11 mandata u Gradskom vijeću grada 

Tuzle, a mandat su dobili sljedeći vijećnici:  

 

1. ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ    

2. ELVIR BIJEDIĆ 

3. MERIMA SOFTIĆ   

4. EMIR HODŽIĆ    

5. AZRA GAZIBEGOVIĆ   

6. SUNČICA DELIBEGOVIĆ    

7. ERNA MEŠIĆ       

8. ELVIR MAHMUZIĆ          

9. REJHANA DERVIŠEVIĆ  

10. ALEN KAPIDŽIĆ i 

11. NATAŠA PERIĆ  

 

SDA – Stranka demokratske akcije je osvojila 6 mandata, a mandat u Gradskom 

vijeću Tuzla su dobili sljedeći vijećnici: 

 

12. SABAHUDIN IMAMOVIĆ   

13. KENAN OSMANČEVIĆ  

14. HIDAJETA JARČEVIĆ  

15. NEVRES HURIĆ  

16. MIRZA TUPAJIĆ  

17. MIRALEM SOFTIĆ  

 

Savez za bolju budućnost Bosne i Hecegovine – Fahrudin Radončić je osvojila 4 

mandata, a mandat u Gradskom vijeću Tuzla su dobili sljedeći vijećnici:   

 

18. LEJLA OSMANČEVIĆ  

19. ELVIR KASUMOVIĆ  

20. OMER DELALIĆ 

21. SABIHA MUJKANOVIĆ       

 

 Tuzlanska alternativa je osvojila 3 mandata, a mandat u Gradskom vijeću Tuzla su 

dobili sljedeći vijećnici:  
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22. MENSUR ALIĆ  

23. NEDŽAD MALIKIĆ  

24. MIREL MIŠKOVIĆ   

 

Hrvatska demokratska zajednica Bosne i Hercegovine je osvojila 2 mandata, a mandat 

u Gradskom vijeću Tuzla su dobili sljedeći vijećnici:  

 

25. IVICA KOVAČEVIĆ 

26. JASMINKA MIJATOVIĆ  

 

 Demokratska fronta je osvojila 2 mandata, a mandat u Gradskom vijeću Tuzla su 

dobili sljedeći vijećnici: 

27. NEDIM SALIBEGOVIĆ  

28. AMELA ĆEHAJIĆ  

 

BOSS – Bosanska stranka - Mirnes Ajanović je osvojila 2 mandata, a mandat u 

Gradskom vijeću Tuzla su dobili sljedeći vijećnici:  

29. EDIM KADIĆ                                             

30. MIRNES AJANOVIĆ  

 

Sa posebne liste kandidata pripadnika nacionalnih manjina mandat je dobio:  

NEDŽAD JUSIĆ. 

 

U ime Gradske izborne komisije Tuzla čestitam svim novoizabranim vijećnicima, koji 

su dobili mandat, nakon provedenih Lokalnih izbora i želim im uspješan rad u Gradskom 

vijeću Tuzla u predstojećem četvorogodišnjem mandatu. 

 

NADA MLADINA  

 

 Zahvaljujem se gospođi Pašić. Čuli ste izvještaj, prezentiran od strane predsjednice 

Gradske izborne komisije.  Zahvaljujem gospođi Melihi Pašić. 

 I poštovani vijećnici ovim su se stekli uslovi, da se može pristupiti polaganju Svečane 

izjave. 

 Obavještavam vijećnike, da su od strane Stručne službe Gradskog vijeća dobili tekst 

Svečane izjave uz poziv za današnju sjednicu Gradskog vijeća. 

 Sada pozivam vijećnike, da ustanu i stanu ispred govornice, kako bi položili Svečanu 

izjavu.  Molim Vas okrenite se svi prema zastavi i ponavljajte tekst Svečane izjave za mnom. 

I da ustanu i svi drugi. Naravno. Pristupamo Svečanoj izjavi. 

 

 SVEČANA IZJAVA: 

 

“Svečano izjavljujem, da ću povjerenu dužnost vijećnika Gradskog vijeća Tuzla 

obavljati savjesno, pridržavati se Ustava Bosne i Hercegovine, Ustava Federacije Bosne 

i Hercegovine, Ustava Tuzlanskog  kantona, zakona i Statuta  i zalagati se za ljudska 
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prava i slobode i da ću u svim prilikama štititi interese države Bosne i Hercegovine, 

Federacije Bosne i Hercegovine, Tuzlanskog kantona i Grada Tuzla i ravnopravnost 

naroda i građana.”    

 

(Aplauz.)  U svoje lično ime, u ime predsjedavajućeg gospodina Joze Nišandžića i 

vijećnika Vijeća iz saziva 2012. - 2016. godina, upućujem novoizabranim vijećnicima 

Gradskog vijeća Tuzla srdačne čestitke i želim im mnogu uspjeha u budućem radu. 

Uvjerena sam da će Gradsko vijeće Tuzla u novom sazivu, sazivu 2016. - 2020. 

godina, postizati i dalje impozantne rezultate u radu, čime će se nastaviti kontinuitet dobrih 

praksi u radu Gradskog vijeća, kao predstavničkog tijela građana Grada Tuzla. 

Pozivam vas sad da sjednete i da podpišete Svečanu izjavu i da predate istu uposlenici 

Stručne službe Gradskog vijeća Tuzla za pripremu sjednice gospođi Janji Stojnić. 

 Gradonačelnik Grada Tuzla, gospodin Jasmin Imamović je želio da se obrati ovom 

Gradskom vijeću, pa ga pozivam da izađe za govornicu. Izvolite Gradonačelniče. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ – Gradonačelnik Grada Tuzla 

 

Hvala gospođo Mladina. Dame i gospodo vijećnici, dozvolite mi  da se prvo zahvalim 

vijećnicima iz ranijeg saziva Gradskoga vijeća, a koji nisu bili na ovim izborima na 

kandidatskim listama ili su bili, ali nisu dobili dovoljan broj glasova, posebno da se zahvalim 

dopredsjedavajućoj Vijeća gospođi Nadi Mladini iz perioda 2012. – 2016. godina, 

predsjedavajućem Vijeća za taj mandatni period Jozi Nišandžiću.  

Dozvolite mi da čestitam vijećnicama i vijećnicima Gradskoga vijeća koji su dobili 

povjerenje građana, dovoljan broj glasova da postanu gradskim vijećnicama i gradskim 

vijećnicima Gradskoga vijeća Tuzla. 

Zamolio bih kolege vijećnike da razumiju da bih ja posebno htio čestitati svakome od 

vas, a u ovom svečanom trenutku vijećnicama Gradskoga vijeća Tuzla. Hvala. 

(Gradonačelnik uručuje bukete cvijeća vijećnicama Gradskog vijeća Tuzla op.a.) 

 

NADA MLADINA 

 

 Zahvaljujem gradonačelniku i izražavam svoje lično zadovoljstvo da je podijeljeno 

ovoliko buketa što znači da je puno više vijećnica u ovom mandatu nego što je bilo u 

prethodnom. 

 Želim vam inače svima, bez obzira na to da li su vijećnici ili vijećnice, ponovo, puno 

uspjeha u radu. 

 Svim vijećnicima je uz uvjerenje o dodjeli mandata, dostavljen Obrazac izjave o 

imovinskom stanju. U skladu sa odredbom člana 15. tačka 8. stav 1. Izbornog zakona Bosne i 

Hercegovine, kandidati izabrani na svim razinama vlasti, izuzev razine Bosne i Hercegovine i 

Entiteta, dužni su u roku od 30 dana od dana objave mandata u „Službenom glasniku BiH“, 

popuniti posebni Obrazac –izjavu o imovinskom stanju  i isti dostaviti Centralnoj izbornoj 

komisiji/Središnjem izbornom povjerenstvu BiH. Obavještavam vijećnike, da rok od 30 dana 

ističe 02. decembra/prosinca 2016. godine.  

 Poštovani prisutni, u interesu građana i javnosti, upoznat ću Vas koji su klubovi 

vijećnika konstituirani i ko su predsjednici klubova vijećnika: 

1. Prema obavijesti Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije od 21. 11. 2016. 

godine, predsjednik Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije je drug Alen Kapidžić, a 

zamjenica predsjednika Kluba Socijaldemokratske partije je drugarica Sunčica Delibegović; 
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2. Prema obavijesti Kluba vijećnika Stranke demokratske akacije od 21. 11. 2016 

godine, za predsjednika Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije izabran  je gospodin 

Sabahudin Imamović, a zamjenik predsjednika Kluba Stranke demokratske akcije je Miralem 

Softić; 

3. Prema obavijesti Kluba vijećnika Saveza za bolju budućnost - Fahrudin Radončić 

od 21. 11. 2016. godine, predsjednik Kluba vijećnika Saveza za bolju budućnost – Fahrudin 

Radončić je gospodin Elvir Kasumović; 

4. Prema obavijetsi Kluba vijećnika Tuzlanske alternative od 21. 11. 2016. godine, 

predsjednik Kluba, jesam li se zabunila? 11. 11. 2016. godine, predsjednik Kluba vijećnika 

Tuzlanske alternative je Nedžad Malikić. 

5. Prema obavijesti Bosanske stranke - Mirnes Ajanović od 18. 11. 2016. godine, 

predsjednik Kluba vijećnika Bosnaske stranke u Gradskom vijeću Tuzla je gospodin Mirnes 

Ajanović, a zamjenik predsjednika Kluba vijećnika je gospodin Edim Kadić. 

6. Prema obavijesti Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice Bosne i 

Hecegovine od 18. 11. 2016. godine, predsjednik Kluba vijećnika Hrvatske demokratske 

zajednice je gospodin Ivica Kovačević, a zamjenica predsjednika Kluba Hrvatske 

demokratske zajednice je gospođa Jasminka Mijatović. 

7. Prema obavijesti Kluba vijećnika Demokratske fronte od 22. 11. 2016. godine, 

predsjednik Kluba vijećnika Demokratske fronte je Nedim Salibegović. 

 

Prelazimo na drugu tačku Dnevnog reda: 

 

IZBOR PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA TUZLA 
 

 Do današnjeg dana pismene prijedloge za predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla, 

pristigli su od: 

1.Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije Bosne i Hecegovine, dana 21. 11. 2016. 

godine. 

Pitam prisutne, da li i drugi klubovi vijećnika imaju prijedloge kandidata za 

predsjedavajućeg Gradskog  vijeća Tuzla, ako ih žele iznijeti na samoj sjednici? Koliko 

vidim, niko se ne javlja. 

 Pozivam predstavnika odnosno predsjednika Kluba Socijaldemokratske partije Bosne 

i Hecegovine da iznese svoj prijedlog, odnosno prijedlog Socijaldemokratske partije Bosne i 

Hecegovine. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Dobar dan, prije svega želim sve srdačno da vas pozdravim. Moj zadatak je da 

iznesem stav Gradskog odbora, a time i Kluba vijećnika SDP-a za kandidata jel za 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Tuzle. 

 Tom prilikom iz zaista impozantne biografije doktora Aleksandra Vujadinovića 

pročitati jedan samo mali dio. 

 Doktor medicinskih nauka Aleksandar Vujadinović rođen je 1964. godine u Tuzli, 

gdje nakon završene osnovne škole i gimnazije završio je i studij medicine. 

 Nakon završenog studija započinje sa radom na Univerzitetskom kliničkom centru u 

Tuzli, a za vrijeme ratnih dejstava u svojstvu ljekara bio je pripadnik Armije Bosne i 

Hecegovine. 

 Trenutno je zaposlen kao šef Odjela za oboljenja kičme u Klinici za ortopediju i 

traumatologiju na UKC-u u Tuzli. Za  vrijeme specijalizacije boravio je u Sjedinjenim 
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Američkim Državama, Francuskoj, Švicarskoj, Švedskoj i drugim zemljama zapadne Evrope 

u kojima je završio i dvije subspecijalizacije iz spinalne hirurgije.  

 Svoje naučne radove iz oblasti oboljenja kičme izlagao je na najvećim svjetskim 

kongresima i to u San Francisku, Hong Kongu, Buenos Airesu i na niz drugih manjih 

kongresa i skupova. 

 Nakon imenovanja od strane Ministarstva pravde, duži niz godina obavljao je funkciju 

vještaka medicinske struke iz oblasti ortopedije i traumatologije. 

 Aktivan je u radu Teniskog kluba Sloboda i dobitnik Plakete Radničkog sportskog 

društva Sloboda. Član je i Humanitarnog udruženja Vanes u Tuzli. Hvala. 

 

NADA MLADINA 

  

 Zahvaljujem drugu Alenu Kapidžiću, predsjedniku Kluba Socijaldemokratske partije 

na prijedlogu koji je iznjeo i prelazimo sad na izjašnjavanje. 

Pitam ko je za prijedlog Socijaldemokratske partije da se za predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Tuzla izabare dr.med.sci.Aleksandar Vujadinović, molim da digne ruku? 

(31) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (1) 

 30 vijećnika je glasalo za izbor dr. Aleksanda Vujadinovića za predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Tuzla, nema niko protiv i jedan vijećnik je bio suzdržan. 

 Gradsko vijeće Tuzla donosi rješenje, kojim se za predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Tuzla, bira Aleksandar Vujadinović. 

Time proglašavam za predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla izabran gotovo 

jednoglasno dr. Aleksandar Vujadinović i ja mu čestitam na izboru i molim ga da zauzme 

mjesto predsjedavajućeg. (Aplauz.) 

  

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – predsjedavajući Gradskog vijeća Tuzla 

 

Poštovani vijećnici, Gradonačelniče, predstavnici službi, predstavnici sredstava 

javnog informisanja, dragi gosti. 

Želim da iskažem svoju veliku zahvalnost građanima, koji su izašli na izbore i dali 

svoj glas, da svi mi budemo vijećnici Gradskog vijeća Tuzla i obećavam, da ću zajedno sa 

svima vama truditi  se da opravdam njihovo povjerenje. 

 Preko sredstava javnog informisanja pratio sam rad ovog Gradskog vijeća Tuzla. I 

vidio da je u 55 održanih sjednica vođena aktivna diskusija po različitim pitanjima te da je 

razmotreno je preko 1600 materijala, što je rijetkost kada je u pitanju rad zakonodavnih i 

predstavničkih tijela, što je  zaista impozantan i odličan rezultat. 

 Poštovane koleginice i kolege vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, u svoje lično ime, a 

nadam se da imam i vašu saglasnost, da u ime svih nas iskažem veliku zahvalnost i 

uvažavanje za postignute rezultate svih vijećnika Gradskog vijeća iz prošlog saziva, te 

gospodinu Jozi Nišandžiću kao predsjedavajućem i mojoj uvaženoj koleginici Nadi Mladini, 

kao predsjedavajućoj Općinskog vijeća Tuzla u mandatu 2004. – 2008. i 2008. – 2012., kao i 

dopredsjedavajućoj Općinskog a potom i Gradskog vijeća od 2012. - 2016. godine. 

 Sve nas pozivam da vrijedno radimo i našim angažmanom nastavimo kontinuitet u 

radu Gradskog vijeća Tuzla, kao predstavničkog tijela Građana Tuzle, kako bismo postigli 

rezultate koje od nas građani, s pravom i očekuju.  

 Ovu priliku koristim i da u ime svih nas gospođi Nadi uručim jedan mali poklon. 

(Aplauz.) 
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 Tako da sada možemo da pređemo na treću tačku Dnevnog reda: 

 

IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA TUZLA 

 

Do današnjeg dana pismene prijedloge kandidata za zamjenika predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Tuzla je uputio Klub vijećnika i politička stranka Tuzlanske alternative, dana 

18. 11. 2016. godine. 

Pitam prisutne, da li i drugi klubovi vijećnika imaju prijedloge kandidata za zamjenika 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla a koje bi željeli iznijeti na samoj sjednici. 

 Gospodin Mirnes Ajanović, bit će evidentirano. Pozivam predsjednika Kluba 

vijećnika Tuzlanske alternative. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Da se iznese prijedlog pa ćete 

vi.) (MIRNES AJANOVIĆ – Ja sam se prvi javio.) 

 Izvolite. Gospodin Mirnes Ajanović, Bosanska stranka. 

 

MIRNES AJANOVIĆ - vijećnik Bosanske stranke 

 

 Hvala predsjedavajući. Poštovane koleginice i kolege vijećnici, gradonačelniče, 

prisutni i građani koji nas budete gledali, predsjedavajući po Poslovniku otvorena je diskusija 

pa ćemo kasnije o prijedlogu kandidata jer ste pozvali.  

 Prošli mandat Vijeća zaslužuje da bude upamćen ne samo po tome što je bio prvi 

mandat vijećnika i vijećnica Gradskog vijeća Tuzla nego i po, čuli ste i od predsjedavajućeg, 

impresivnom radu. 1567 tačaka je urađeno u toku mandata. 

 Usvojeno 2119 materijala. Prosjek, da bi bili najbolji u državi, jeste da ispunimo plan 

rada koji je bio oko 85 tačaka godišnje. 

 Dakle, 400 da smo uradili od ovih 1567 bili bi najbilji u državi. Takav rad je 

nezapamćen u istoriji Bosne i Hecegovine u parlamentarizmu Bosne i Hecegovine. 

 Ja želim, evo kao predsjednik Kluba vijećnika BOSS-a zahvaliti se posebno 

predsjedavajućem Jozi Nišandžiću, zamjenici Nadi Mladini i svim vijećnicima u prošlom 

sazivu, posebno onima koji nisu tu. Čestitka svim novoizabranim. Njihovo iskustvo, a koji su 

bili u predhodnom sazivu, će sigurno pomoći svim evo novim vijećnicima da nastave raditi 

onako kako smo mi nametnuli rad, dakle mi svi iz prošlog saziva. 

 Ovaj mandat će biti teži. Neće biti kao prošli. Bit će dosta promjena. Traženje 

odgovornosti i većeg rada. Dakle od ovog što smo uradili previše tražit ćemo još više. 

 Izvršna vlast će morati raditi drugačije. Malo tiše, ja vas molim. Zašto, govorim 

upravo radi, pa evo bez obzira ko se ljutio od novih, neki koji nisu izabrani nije do njih što 

nisu izabrani. Splet okolnosti je bio takav. Neinformisanost građana o radu Gradskog vijeća, 

bila je evidentna. To se mora promijeniti. Mora se znati šta se radi u Gradskom vijeću, kako 

ne bi se desilo da neki koji su radili budu neopravdano sankcionisani, odnosno da vi sadašnji 

vijećnici, vijećnice ne desi se da, kada prođe ovaj mandat, a prođe vrlo brzo, iznenadit ćete se 

kako će brzo proći četri godine, ne budete kažnjeni za svoj rad da se ne desi da se borite za 

glas radi nekoga što je manipulisao, varao, podmetao, izdavao ljude koji su bili sa njim i 

radili za njega. 

 Toga ima i toga je bilo. Ili da z bog neinformisanosti vam kažu da niste ništa radili, da 

ste prespavali mandat, da niste ni zaslužili da budete ponovo izabrani.  

Ovi izbori su pokazali svu podmuklost svega i svačega, pa i unutar politički stranaka. 

Nije do sada nikada bilo prljavije unutar politički stranaka kao što je to bilo na ovim 

izborima. 

Nekorektnost koja je bila između suparnika prenijela se u izrazitu nekorektnost unutar 

određene političke opcije. I to ne smije se dozvoliti da postane praksa.  
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Službe nisu radile na način kako je trebalo da se radi. Imamo paradoks da mi koji 

nosimo teret rada, ili bolje reči nerada službi, ili izvršne vlasti, ne govorim samo o 

gradonačelniku, govorim dakle o cjelokupnom sistemu izvršne vlasti Grada Tuzla, odnosno 

službenika, sami po funkciji su slu-žbe-ni-ci, služe. 

To im je u opisu posla i u nazivu dakle radnih mjesta, služe i mi služimo građanima, 

ali za razliku od njih koji ne odgovaraju pred građanima, svake četri godine pa možda čak i 

za dvije godine, govore da će moguće biti sastavljeni izbori, da mandat naš možda će trajati 

dvije godine, ali ne vjerujem. Stećeno pravo ne može niko uskratiti, ali otom potom. 

Za razliku od vas ili nas, oni ne gube mandat. Oni  ne moraju se nikome dokazivati i 

razmišljati da će, pored rada, možda biti kažnjeni, neizabrani. 

Dešavale su se stvari preko kojih se ne može preći. Je li normalno da službenik 

predsjedniku Komisije neće da se javi? 

Je li to normalno? Je li normalno stanje da se ne može održati Komisija jer je, 

sticajem okolnosti, sekretar Komisije na bolovanju, a drugi koji treba da ga zamijeni, neće da 

se javi na telefon. To nije normalno stanje. 

Brojne okolnosti su evo dovele nas, da u parlamentarnoj večini, koju smo formirali 

SDP, Tuzlanska alternativa, Demokratska fronta, BOSS, predstavnik nacionalnih manjina 

Nedžad Jusić, zauzmemo podpuno drugačije stavove u odnosu na rad u prošlom mandatu. 

Principi naravno ostaju na ovome. Rad nastavljen na praksi prošlog mandata ali iz 

brojnih reorganizacija. Sve ono što je neophodno da se realizuje kako bi grad bio drugačiji, 

brojne realizacije zaključaka Vijeća koje nisu realizovane, a zbog čega smo svi mi pred 

građanima trpjeli kritike, a nismo krivi za to. 

Odrađivali smo 1567 tačaka i ne vjerujem da će ovaj mandat, ovih novih vijećnika 

uspjeti dostići. Zašto je vjerujem? Zato što se nadam da ćemo našom praksom koju ćemo 

uspostaviti, mi iz parlamentarne večine, naravno uz pomoć i opozicije, dobiti efikasniji rad na 

način da ni Gradonačelnik ne mora trpjeti kritike zbog nerada određenih, njemu podređenih 

lica. 

I da ćemo morati mi kao vijećnici, moram reči, morati manje raditi. Imati manje 

tačaka. Nivo rada u Gradskom vijeću u prošloj godini, u prošlom mandatu od 670 u prvoj 

godini, spuštao se do 500, dakle, pokazivao se rezultat rada iz godine u godinu i zato ističem 

da ovaj mandat mora manje da radi. Manje tačaka da usvojimo, ne zato što mi to nećemo, 

nego zato što će izvršna vlast, sva ovlaštena lica morati raditi drugačije. 

Neće trebati niti gradonačelnik, niti bilo ko od vas, niti ja da se pravdamo pred 

građanima da smo šutili, da smo kupljeni, da smo na nekakav način zanemarili svoje obaveze 

u okviru onoga što smo dužni da radimo i što smo danas istakli kroz ovu zakletvu. 

Prva stvar koja jeste nova i presedan evo u ovom Gradskom vijeću i Gradu Tuzla jeste 

okolnost da zamjenik predsjedavajućeg više nije iz reda SDP-a. Iako su imali puno pravo 

shodno izbornom legitimitetu da bez bilo kakvog protivljenja, bilo koga, imenuju zamjenika. 

I koleginica Sunćica zadovoljava sve i nacionalnu i spolnu dakle potrebu formiranja 

Vijeća. 

Međutim, bez ikakve prisile, bez ikakvog traženja ustupaka ili bilo čega, vrlo 

korektno kolege i kolegice iz SDP-a ostavile su taj mandat, odnosno tu funkciju slobodnu. 

 Da bi sačuvali ravnopravnost svih u parlamentarnoj večini, govorim ovde, kada 

govorim o nama o teretu koji preuzimamo na sebe, ali uz punu saradnju sa svim koleginicama 

i kolegama iz opozicije, dakle, sve što bude prezentirano i što je u interesu građana branit 

ćemo, ako bude se radilo nešto što je proštv interesa građana, vjerovatno je neko imao priliku 

da pogleda kakve su sjednice Vijeća i kakav će rezultat biti diskusije i svega onoga što će se 

događati na sjednicama Gradskom vijeća. 
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 Znamo se suprostaviti kada treba braniti grad, ili sa druge strane pohvaliti bez obzira 

ko i sa koje strane davao prijedloge. 

 Nezavisno od toga koliko je na SDP, Tuzlanska alternativa, DF, BOSS ili samo 

predstavnik nacionalni manjina Nedžad Jusić koji je sam, ravnopravnost će biti svih u 

parlamentarnoj večini. 

 Nema odluka na način ja imam više. Niti ja, iako me je manje, ili sam jedan, ili nas je 

dva ili tri, hoćemo ovo ovako, pa mora biti. Neće toga biti. 

 Okolnost da imamo 19 vijećnika u parlamentarnoj večini znači da bilo ko od nas nije 

bitan za donošenje, niti može uslovljavati na bilo kakav način, osim opštim društvenim 

interesom grada Tuzle, pa i dalje. Ostali građana jer naše odluke nisu bile vezane samo za 

grad Tuzla nego i funkcionisanje cijele Bosne i Hecegovine. 

 Dakle niko nije bitan. S druge strane ni SDP ne može sam. I to je prednost ovog broja 

parlamentarne večine, pa i ovih stranaka mi smo svi ravnopravni. Ta ravnopravnost se ogleda 

i u slijedećem. Postignut je dogovor, obzirom na okolnosti naravno, Tuzlanska alternativa 

ima tri vijećnika u odnosu na DF i Nedžada Jusića, iako to nije bio osnovni razlog niti uslov, 

ali uzevši u obzir i tu okolnost prvi dakle koji će biti zamjenik predsjedavajućeg je Mirel 

Mišković. 

 To je ne prijedlog Tuzlanske alternative nego i svih nas. Podsjećam vas na  Ustav 

Federacije član 4., 3. i 5. piše da gradonačelnik i predsjedavajućeg Gradskog vijeća ne mogu 

biti iz istog konstitutivnog naroda. ne piše u Ustavu ništa za zamjenika. 

 Iz tog razloga, shodno ustavnim mogućnostima, zauzeli smo stav, dogovorili se da 

ćemo rotirati zamjenika predsjedavajućeg. Da bi na taj način sve političke stranke u 

parlamentarnoj večini bile ravnopravne. 

 Nismo dogovorili u kojem terminu, kada će se tražiti, uslovno rečeno možemo reči pa 

i o prijedlozima samih stranaka iz parlamentarne večine. Možda Mirel Mišković bude cijeli 

mandat. 

 Možda se dogovorimo da bude i određeni prijedlog, ali ćemo omogućiti time da kroz 

zamjenika predsjedavajućeg imamo, što je evo u proteklom, a i prije toga mandatu, pa i 

prethodnom bila praksa, bude žena. 

 Pa ćemo imati i dakle okolnost da ćemo imati i spolnu ravnopravnost, da ne bude 

gradonačelnik muškarac, pa predsjedavajući muškarac, pa zamjenik muškarac, a imamo 11 

vijećnica. 

 Ovo Gradsko vijeće, koliko je meni poznato, ima najveći izabrani broj vijećnica u 

Bosni i Hercegovini. Kroz ovo rotiranje ćemo zadovoljiti i okolnost da će, eto u određenom 

periodu, po izraženim željama i dogovoru, u okviru parlamentarne večine, zamjenik 

predsjedavajućeg moći biti, evo svi vijećnici iz reda parlamentarne večine. 

 Meni je zadovoljstvo da sam imao priliku dakle, da u ime kolega da na ovaj način u 

najkraćem, a imat ćemo priliku na svim slijedećim sjednicama detaljno baviti se svim 

stanjima, okolnostima i potrebama građana Tuzle da vam predstavim evo naše principe koje 

smo uspostaviti i da i sa mojim zadovoljstvom, kao predsjednik Kluba vijećnika BOSS-a, pa 

evo i parlamentarne večine čestitam predsjedavajućem na izboru i budućem zamjeniku 

predsjedavajućeg Mirelu Miškoviću. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Zahvaljujem vijećniku Ajanoviću.  

 Pozivam sada predsjednika Kluba vijećnika Tuzlanske alternative, da iznese svoj 

prijedlog koji smo već naveli. 
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NEDŽAD MALIKIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Hvala predsjedavajući. Evo ja koristim priliku da ti u ime Tuzlanske alternative  

čestitam na poziciji na koju smo te izabrali. 

Prije svega takođe želim da pozdravim sve prisutne na današnjoj sjednici Gradskog 

vijeća. Da iskoristim priliku da gospodinu Jasminu Imamoviću čestitam reizbor na poziciju 

Gradonačelnika, a isto tako svim izabranim vijećnicima želim uspješan rad u narednom 

mandatu 2016. - 2020. godina. 

Znajući da je ovo izuzetno časna, a isto tako i odgovorna pozicija, nadam se da će 

svako od nas dati svoj maksimalan doprinos kada je u pitanju rad Gradskog vijeća Tuzla. 

 U skladu sa predloženim dnevnim redom, ali i obavezama stranke koja čini dio 

parlamentarne večine, Tuzlanska alternativa kao multietnička stranka sa zapaženim izbornim 

rezultatom na posljednjim Lokalnim izborima predlaže kandidata na poziciju zamjenika 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla gospodina Mirela Miškovića. 

 Dozvolite mi da u kratkim crtama predstavim kandidata Tuzlanske alternative  za ovu 

veoma odgovornu i važnu poziciju. 

 Mirel Mišković, diplomirani inžinjer mašinstva, rođen je u Tuzli 26. avgusta 1975. 

godine. Po nacionalnosti je Hrvat. 

 Osnovnu i srednju Mašinsku školu završava u Tuzli, a potom upisuje fakultet 

Univerziteta u Tuzli koji uspješno završava 2000. godine i stiće zvanje diplomirani inžinjer 

mašinstva. 

 Od 2001. godine zaposlen je u Javnoj ustanovi Mješovitoj srednjoj Rudarskoj školi 

Tuzla kao profesor stručno teoretske nastave gdje postiže zapažene rezultate u radu. 

 U toku 2015. godine obavljao je dužnost direktora Javne ustanove Mješovite srednje 

Rudarske škole.  

 Od 2004. do 2008. godine bio je član općinske Komisije za predstavke i prijedloge, a 

2008. – 2012. Komisije za prostorno uređenje i zaštitu okoliša. 

 Od 2012. do 2016. obavlja dužnost gradskog vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Tuzle. 

 Pored ovih dužnosti, kao član upravnih odbora dao je doprinos u radu mnogih javnih 

ustanova među kojima izdvajam Javna ustanova za zapošljavanje TK, Javna ustanova Zavod 

za javno zdravstvo, te razni školski odbori. 

 Takođe se istiće kao i sportski radnik, u radu sa mladima gdje mu je 2012. i 2013. 

godina povjerena dužnost predsjednika Nogometnog kluba Rudar Bukinje sa kojima 

ostavaruje najbolji rezultat od osnivanja ovoga Kluba. 

 Član je više udruženja građana među kojima posebno istićem Međunarodno udruženje 

Sana koje djeluje pri Međureligijskom vijeću BiH i radi na poboljšanju odnosa između sve tri 

religijske konfesije u Bosni i Hercegovini. 

 Smatramo, da nakon svih ovih pročitanih referensi, gospodin Mirel Mišković i više 

nego ispunjava sve uslove i očekivanja koje imamo od kandidata za navedenu poziciju, te 

očekujemo da ovaj prijedlog dobije jednoglasnu podršku svih prisutnih vijećnika u Gradskom 

vijeću Tuzla. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Dobro. Ukoliko nema drugih prijedloga pitam ko je za prijedlog Kluba vijećnika  



13 

 

Tuzlanske alternative da se za zamjenika predsjedavajućeg izabere Mirel Mišković, molim da 

digne ruku? (30) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (1) 

 Konstatujem da je 30 glasova bilo za, nema niko protiv, jedan uzdržan, Gradsko vijeće 
Tuzla donosi Rješenje, kojim se za zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  bira  
Mirel Mišković. 

 Pa možemo konstatovati da je prijedlog dobio potrebnu večinu, tako da možemo 

objaviti da je zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla Mirel Mišković, pa ga 

pozivam da se pridruži rukovodstvu radi nastavka sjednice. (Aplauz.) 
 Ja mu ovom prilikom čestitam i pitam da li želi da se obrati? Izvolite. 

 

MIREL MIŠKOVIĆ – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla 

                                       vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Poštovane kolegice i kolege vijećnici Gradskog vijeća Tuzla u svoje lično ime 

zahvaljujem se svima na ukazanom povjerenju i časti, ali zajedno sa tim dobio sam i jednu 

veliku odgovornost. 

 Mislim da svi zajedno možemo puno toga napraviti i da ćemo u idućem mandatu 

raditi kao jedan tim. Poštovati Statut i Poslovnik Gradskog vijeća, biti u službi građana i 

podržati sve ono što je dobro za grad i građane kako bi Tuzla nastaviti biti grad tolerancije i 

ugodnog življenja. 

 Takođe se nadam da ćemo imati bolje i stanje i nastaviti sa kontinuitetom rada 

Gradskog vijeća, dati doprinos u ostvarivanju još bolji rezultata što svakako građani i očekuju 

od nas. 

 Na kraju posebnu zahvalu izkazujem rukovodstvu Gradskog vijeća u prošlom sazivu, 

na čelu sa gospodinom Jozom Nišandžićem i gospođom Nadom Mladinom jer su nam 

ostavili dobre smijernice i pravce kako trebamo nastaviti dalje raditi i djelovati u narednom 

periodu. 

 Još jednom vam se zahvaljujem na ukazanom povjerenju i očekujem uspješan rad u 

idućem mandatu. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala gospodinu Miškoviću. 

 

 Prelazimo na četvrtu tačku Dnevnog reda: 

 

IZBOR PREDSJEDNIKA I ČLANOVA KOMISIJA GRADSKOG VIJEĆA 

TUZLA  

 

Obavještavam vijećnike, da su u pripremi prve (konstituirajuće) sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla, a u vezi sa ovom tačkom Dnevnog reda predstavnici svih političkih subjekata 

održali dva međustranačka sastanka i to 14. 11. 2016. godine i 16. 11. 2016. godine. 

 Na Međustranačkom sastanku održanom dana 16. 11. 2016. godine, zaključeno je da 

politički subjekti u skladu sa razgovorima i dogovorima o raspodjeli mjesta u komisijama 

Gradskog vijeća u skladu sa članom 25. stav 3. i 26. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla, 

dostave svoje prijedloge kandidata za izbor članova u komisijama odnosno radnim tijelima 

Gradskog vijeća Tuzla. 
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 Dakle, predsjednici i članovi komisija odnosno radnih tijela Gradskog vijeća Tuzla, 

biraju se na prijedlog klubova vijećnika, a o izvršenom izboru Gradsko vijeće donosi rješenje 

prema članu 26. Poslovnika Vijeća. 

 Do sada su prijedloge odnosno liste za izbor predsjednika i članova radnih tijela 

Gradskog vijeća Tuzla, dostavili: 

1) Klub vijećnika Socijaledmokratske partije – SDP BiH 21. 11. 2016. godine; 

2) Klub vijećnika Tuzlanske alternative, dana 21. 11. 2016. godine; 

3) Klub vijećnika SBB - Fahrudin Radončić, dana 22. 11. 2016. godine; 

4) Klub vijećnika HDZ BiH, dana 21. 11. 2016. godine; 

5) Klub vijećnika Demokratske fronte, dana 22. 11. 2016. godine; 

6) Klub vijećnika Bosanske stranke, dana 21. 11. 2016. godine; 

7) Politički subjekt - vijećnik iz reda nacionalnih manjina Nedžad Jusić, dana 22. 11. 

2016. godine. 

 

Pozivam predstavnike političkih subjekata,  da ukoliko to žele iznesu svoje prijedloge. 

 Gospodin Mirnes Ajanović, Bosanska stranka. Izvolite. 

 

MIRNES AJANOVIĆ  
 

 Hvala predsjedavajući. Ja sam vijećnik, a zatražio sam od sekretara Vijeća, vjerujte ne 

znam od kada, gotovo dvije decenije, a od kada sam vijećnik i predsjednik sam Komisije za 

ljudska prava. 

 Prije ona nije ni radila, nije funkcionisala, nije bilo šta da se radi, a sada imamo po 50, 

60 tačaka po sjednici. Obradujemo se kad imamo samo 20-tak, a sjednice su redovne svaki 

mjesec ili nekoliko sjednica u toku jednog mjeseca. 

 Ponovo sam evo kandidat za predsjednika Komisije za ljudska prava i slobode 

Gradskog vijeća Tuzla. 

 Predložen sam i za Komisiju za statutarna pitanja i propise iz razloga što je u prošlom 

mandatu, a inače i prije toga, bio sam i zamjenik predsjednika, ta Komisija nosila veliku 

odgovornost u pripremama materijala za Gradsko vijeće, a posebno u raspravama o Statutu 

kojeg treba da usvajamo Grada Tuzla. Gdje je trebalo da se donesu određene odluke koje su 

mogle rezultirati ugrožavanjem funkcionisanja grada i svega onoga što predstavlja grad Tuzlu 

u pitanju multietičnosti i ako je ko imao priliku da gleda, to je trajalo satima i više mjeseci i 

rasprava, pa i vuklo se kroz godine u proteklom mandatu. 

 Iz tih razloga i tu sam predložen. Za javnost, iako je to bilo prezentirano i u prošlom 

Vijeću, nisam želio, došlo je sa strane ta informacija, ali naknada za tu Komisiju ide 

penzioneru, a naknada za Komisiju za ljudska prava ide stranki. 

 Ali opravdanje zašto su bili. U okviru ovoga evo kadrovskih pitanja i svega onoga što 

mi nosimo kao odgovornost kroz rad u komisijama, komisije jesu bitne, znaju izazito pomoći 

radu Gradskog vijeća, smanjiti obavezu nas da radimo na sjednicama Gradskog vijeća, ali 

nemojte zaboraviti, ne odlučuju u ime Gradskog vijeća. 

 Bilo je i ti manipulacija da nekada komisija odlučuje, ne, ona priprema sve što je 

potrebno će predložiti, brojne odluke, ali o tome odlučuje Gradsko vijeće. 

 Ali su vrlo bitne komisije. I svaki član komisije je vrlo bitan. Naravno može blokirati 

nekoliko vijećnika rad komisije, što smo imali situaciju u prošlom mandatu gdje neke 

komisije nisu mogle da rade.  Nisu mogle donijeti odluke. 

 Jedna novina u radu parlamentarne večine, koja će biti uspostavljena u narednom 

periodu jeste, posebno je bitna za opoziciju, nema više statusa samostalni vijećnika koji će 

moći ući i da mogu ući u parlamentarnu večinu. 
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 U prošlom mandatu nekoliko njih je faktički spasilo parlamentarna večina. Ovaj put, 

hvala im zbog toga, ali ovaj put toga nema. 

 Dakle, opozicija može mirno da spava, kako reče nekad neko, pa svašta se desilo. Ni 

jedan samostalni vijećnik, ukoliko izađe iz opozicije neće imati šta tražiti u parlamentarnoj 

večini.  

 Ili obratno. Bilo ko iz parlamentarne večine, ukoliko bude na bilo kakav način 

pokušavao praviti kakve uticaje koji su neprimjereni, protiv interesa grada, pa i postane 

samostalni vijećnik, neće biti učesnik niti dio parlamentarne večine. 

 I to je princip koji smo uspostavili kako bi se pokušali izboriti protiv parlamentarni 

devijacija koje uništavaju bihu koji su neprimjereni, protiv interesa grada, pa i postane 

samostalni vijećnik, neće biti učesnik niti dio parlamentarne večine. 

 I to je princip koji smo uspostavili kako bi se pokušali izboriti protiv parlamentarni 

devijacija koje uništavaju Bosnu i Hercegovinu gdje se, vidjeli ste, politička trgovina 

mijenjanja politički stranaka ili glasanja za određene političke stranke, a putem samostalnih 

poslanika ili vijećnika do te mjere evo, nekako usvojila kao sasvim normalna stvar, a vidjeli 

ste i 14-te godine u februaru kada su bile okolnosti da jedan izađe iz jedne stranke, pa uđe u 

koaliciju s drugom, pa se onda opet vrati u koaliciju sa svojom strankom, pa onda traži da 

postavlja ministarska mjesta a samo po osnovu statusa samostalnog poslanika i okolnosti da 

parlamentarnoj večini fali jedan. 

 I onda se nudi, kupuje, prodaje, manipuliše. Pošto ne možemo promijeniti zakon, iako 

smo inicirali to više puta i nismo u mogućnosti da mi odlučujemo o tome da se promijene 

propisi, da politička stranka ukoliko ne radi dobro, izabrani zvaničnik, da organ političke 

stranke može istog smijeniti, pa staviti slijedećeg sa liste. 

 Mi, kao parlamentarna večina, na ovaj način uvodimo taj viši nivo odgovornosti, 

moralne odgovornosti prema političkim strankama. Svi koji su izabrani zvaničnici. Kako se 

ne bi desilo da sutra neko nekoga od vas naziva izdajnicima, prodanim, ili slično 

manipulatorima. Jer nemojte zaboraviti vi niste sami iznijeli svoj mandat. Kompletna 

stranačka infrastruktura je svakome od vas, od nas, omogućila mandat. 

 Ko je želio da bude samostalan imao je priliku da u okviru Izbornog zakona bude 

nezavisan. Niko se nije odlučio za takvu okolnost, niti je izabran. 

 I ovo je princip koji smo usvojili i želimo da rasteretimo rad i pozicije i opozicije. Na 

ovaj način nam je izrazito zadovoljstvo, da sam imao priliku da i ovaj jedan od novi principa 

rada Gradskog vijeća Tuzla, koji do sada nije nigdje bio uspostavljen ni u jednom 

parlamentarnom tijelu od opštinski, gradski, do nivoa države. 

 Evo ovo Gradsko vijeće inaguira i da bude primjenjen u narednom, odnosno ovom 

aktuelnom mandatu i za sve naredne mandate. Hvala predsjedavajući. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Predlažem da se prijedlozi pročitaju i o istima glasa u paketu. 

Znači za sve komisije i članove komisija. Ko je za da se glasa u paketu, a ne pojedinačno? 

Znači, da li da se glasa pojedinačno za svakog člana komisije ili sve komisije da se pročitaju i 

članovi i komisije i da se onda glasa u paketu. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Ponovite 

glasanje.) 

 Znači, predlažem da se prijedlozi komisija i članova komisija pročitaju i da se o istima 

glasa u paketu. Znači za sve komisije i sve pojedince. Ko je za, molim da digne ruku? (31) 

Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da je jednoglasno usvojena odluka da se komisijama i njihovom sastavu 

glasa u paketu. 
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 Pa pozivam sekretara Gradskog vijeća da pročita prijedloge komisija. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Poštovani. Svim novoizabranim vijećnicima upučujem u svoje lično ime najsradčnije  

čestitke. A sada ću pročitati prijedlog zaključka. Dakle.  

 

Gradsko vijeće Tuzla usvaja listu kandidata predloženu od strane Klubova vijećnika, 

Socijaldemokratske parije BIH, Tuzlanske alternative, Hrvatske demokratske zajednice BiH, 

Demokratske fronte, BOSS - Bosanske stranke-Mirnes Ajanović, Saveza za bolju budućnost 

BiH – Fahrudin Radončić i Nedžada Jusića, pripadnika nacionalnih manjina, te donosi 

Rješenje o izboru predsjednika i članova komisija Gradskog vijeća Tuzla, a kako slijedi: 

  

 
1. 
Red.broj Komisija za statutarna pitanja i 

propise 
predsjednik/član politički subjekt 

1. Elvir Mahmuzić predsjednik SDP 
2. Mirnes Ajanović član BOSS 
3. Biljana Petrović član TA 
4. Nedim Salibegović član DF 
5. Dino Kikanović član SDP 
6. Mirzama Muftić član SDP 

 
7. 

Upražnjeno koje će biti naknadno 
dostavljeno na slijedećoj sjednici. 

 
član 

 
SDA 

 
 
2. 
Red.broj Komisija za izbor i imenovanja predsjednik/član politički subjekt 

1. Aleksandar Vujadinović predsjednik SDP 
2. Mirsada Baraković član BOSS 
3. Fadil Muslić član TA 
4. Jozo Nišandžić član SDP 
5. Ilvana Smajlović član SDP 
6. Nihad Biberović član NM 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
3. 
Red.broj Komisija za predstavke i prijedloge predsjednik/član politički subjekt 

1. Nermin Karasuljić predsjednik SBB 
2. Dražan Divković član HDZ 
3. Nedim Salibegović član DF 
4. Omer Delalić član SBB 
5. Džemal Džindo član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 
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4. 
Red.broj Komisija za odlikovanja i priznanja predsjednik/član politički subjekt 

1. Ranko Pejanović predsjednik SDP 
2. Suad  Žilić član TA 
3. Rijad Vrabac član SDP 
4. Rejhana Dervišević član SDP 
5. Sunčica Delibegović član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
5. 
Red.broj Mandatno-imunitetska komisija predsjednik/član politički subjekt 

1. Upražnjeno predsjednik SDA 
2. Izudin Ferizović član TA 
3. Gordana Vareškić član HDZ 
4. Elvir Kasumović član SBB 
5. Nedim Palavrić član SBB 
6. Merima Softić član SDP 
7. Fahrudin Jahić član SDP 

 
 
6. 
Red.broj Komisija za stambena pitanja predsjednik/član politički subjekt 

1. Maid Fazlović predsjednik SDP 
2. Velida Mehić član TA 
3. Dražan Vilušić član HDZ 
4. Lejla Osmančević član SBB 
5. Milenko Perkić član SDP 
6. Azra Beganović član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
7. 
 
Red.broj 

Komisija za saradnju sa jedinicama 
lokalne uprave i samouprave 

 
predsjednik/član 

 
politički subjekt 

1. Anel Smajić predsjednik SBB 
2. Goran Stojak član HDZ 
3. Kenan Huremović član DF 
4. Dajana Bakić član SDP 
5. Emir Hodžić član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
8. 
Red.broj Komisija za mlade, obrazovanje i 

sport 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Nikica Vidović predsjednik HDZ 
2. Lejla Mehanović član DF 
3. Adi Selman član SBB 
4. Mirza Ćatibušić član SDP 
5. Azra Gazibegović član SDP 
6. Amra Čaškić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 
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9. 
Red.broj Komisija za očuvanje kulturno-

istorijskog i prirodnog naslijeđa 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Upražnjeno predsjednik SDA 
2. Dejan Kovačević član HDZ 
3. Selma Azabagić član SBB 
4. Almir Brkić član SBB 
5. Nataša Perić član SDP 
6. Ismet Tahirović član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
10. 
Red.broj Komisija za ljudska prava i slobode predsjednik/član politički subjekt 

1. Mirnes Ajanović predsjednik BOSS 
2. Muamer Dedić član BOSS 
3. Danijel Nikolić član HDZ 
4. Džemal Huremović član SBB 
5. Sabina Jogunčić član SDP 
6. Vahid Beganović član NM 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
11. 
Red.broj Komisija za jednakopravnost polova predsjednik/član politički subjekt 

1. Upražnjeno predsjednik SDA 
2. Magdalena Vidaković član HDZ 
3. Azra Jusić član DF 
4. Sabiha Mujkanović član SBB 
5. Emir Jahić član SDP 
6. Admira Biberović član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
12. 
Red.broj Komisija za ekonomske odnose 

 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Adis Kovčić predsjednik SDP 
2. Edim Kadić  član BOSS 
3. Amira Malkočević član TA 
4. Vanja Bajrami član DF 
5. Elvir Bijedić član SDP 
6. Larisa Čorbić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

                         
 
13. 
Red.broj Komisija za poduzetništvo predsjednik/član politički subjekt 

1. Admir Hasanbašić predsjednik TA 
2. Hazim Hadžiabdić  član TA 
3. Edim Kadić član BOSS 
4. Hazim Jusufović član SDP 
5. Erna Mešić član SDP 
6. Senad Mulić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 
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14. 
Red.broj Komisija za informisanje predsjednik/član politički subjekt 

1. Redžep Ismajlovski predsjednik SDP 
2. Danijel Senkić član BOSS 
3. Asim Kalesić član TA 
4. Merima Džafić član SBB 
5. Atifa Zaimović član SBB 
6. Vesna Ibeljić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
15. 
 
Red.broj 

Komisija za prostorno uređenje i 
zaštitu okoline 

 
predsjednik/član 

 
politički subjekt 

1. Amela Ćehajić predsjednik DF 
2. Muamer Dedić član BOSS 
3. Nedžad Malikić član TA 
4. Muhamed Srabović član SBB 
5. Damir Muratović član SDP 
6. Emir Hamzić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
16. 
Red.broj Komisija za komunalna poslove i 

pitanja MZ 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Ekrem Topić predsjednik TA 
2. Amela Ćehajić član DF 
3. Mirsad Pašić član SDP 
4. Salih Numanović član SDP 
5. Stana Nalić član SDP 
6. Mirsad Hodžić član NM 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
17. 
Red.broj Komisija za zaštitu prava nacionalnih 

manjina 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Nedžad Jusić predsjednik NM 
2. Marica Iličković član TA 
3. Alena Soljankić član SBB 
4. Armin Džinić član SDP 
5. Aida Savić član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 

 

 
 Dužna sam ovdje da kažem da Klub vijećnika Stranke demokratske akcije treba da 

provede svoju unutarstranačku proceduru, pa su to bili razlozi zbog čega ovi prijedlozi nisu 

bili na današnjoj sjednici. 

 Pa ukoliko nema niko primjedbi na ovo što je pročitano predsjedavajući, molim vas 

da ovo stavite na glasanje. 

 

 

 



20 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala sekretaru Gradskog vijeća. Vijećnik Elvir Kasumović, predsjednik Kluba SBB 

– Fahrudin Radončić je zamolio da se obrati. Izvolite. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Želim prije svega želim sve srdačno da vas pozdravim, takođe i građane Grada Tuzle 

koji će je li ovu konstituirajuću sjednicu pratiti putem malih ekrana. 

 Iako smo mi u Klubu Saveza za bolju budućnost svoje prijedloge dostavili u 

predviđenom roku kako je to je li već navedeno, Klub Saveza za bolju budućnost će biti 

suzdržan po pitanju glasanja za komisije, a radi javnosti moram da iznesem da nam je 

onemogućeno učestvovanje u kreiranju toga da se u pojednim komisijama ovaj postave 

članovi Saveza za bolju budućnost. 

 Ove komisije kakve su sada su sastavljene od parlamentarne većine. Jednostavno nisu 

nam ni minimalni ustupci željeli se napraviti u tom pogledu. 

 S tim u vezi, evo mada smo sve to u zakonomskom roku je li što kaže dostavili svoje 

prijedloge za članove komisija mi bi po ovom pitanju bili suzdržani iz ovih razloga. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala gospodinu. OK. OK. Sad bih s obzirom da smo upoznati sa komisijama i 

prijedlozima za članove komisije stavio na glasanje. (MIRNES AJANOVIĆ – Replika.) 

Pardon. (MIRNES AJANOVIĆ – Replika.) OK. Izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Samo da kažem da imali smo sastanke. Razgovarali smo, dogovarali. Bila je sporna 

jedna Komisija kod SBB-a. Dakle ne ostale. Ne da njima nije dato da budu u komisijama. Da 

ne bi ostalo u javnosti da nešto parlamentarna većina. Šta ćemo, nosimo teret i toga. 

 Dakle jedna Komisija je bila sporna. Sve ostale su OK. Nije bilo primjedbi niti za 

jednu drugu. I faktički je usaglašeno između parlamentarne većine i opozicije članstvo u 

komisijama. Oko te jedne nije se moglo dogovoriti. 

 Bila je odluka hoćemo li danas uopšte birati onda članove radnih tijela, a zauzet je 

stav od strane svih parlamentarnih političkih stranaka, dakle i većine i opozicije, da se danas 

konstituišu sva tijela. Onaj koji ne bude dao danas prijedlog ima pravo na sledećoj sjednici da 

predloži i dopuni komisije. Komisije će sve moći da rade. Da već se mogu sada pripremiti 

materijali za rad druge sjednice Gradskog vijeća Tuzla. 

 Iz tog razloga smo svi faktički, sve političke stranke, pa i kolege iz SBB-a, donijeli 

odluku da na današnjoj sjednici se biraju sve komisje. 

 Ovo je bilo radi javnosti. Ja mogu razumjeti da SBB ima nezadovoljstvo jer nije dobio 

tu Komisiju koju je tražio, ali ako smo u nemogućnosti da funkcionišemo ili da se napravi 

evo recimo bilo kakva vrsta, nije to blokada, ali nemogućnosti donošenja odluke, mi kao 

parlamentarna većina smo uzeli taj teret na sebe i donijeli odluku da predlog SBB-a nije 

prihvaćen. Dakle ta jedna Komisija će ostati sporna. 

 Oni imaju drugu Komisiju. Ja koliko sam vidio čak je i broj kandidata koji je ponuđen 

ispred SBB-a u komisijama u okviru matematike i izbornog rezultata. Dakle oni se nisu 

odrekli nijedne Komisije. 
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 Sekretar molim vas da mi samo potvrdite je li tačno da su i oni dobili broj koji je 

matematički pripao SBB-u i da su predložili kandidate za te komisije? Dakle i sa te strane 

imamo potpuno ispunjenu legitimnu volju birača koji su glasali za SBB i njih samih koji su 

dali predloge svojih komisija.   

 Tako da njihova odluka da ne glasaju je njihovo demokratsko pravo. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. OK. Ispravka krivog navoda. Gospodin Kasumović. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 

 

 U prvobitnom dogovoru je Savez za bolju budućnost tražio da se nalazi u dvije vrlo 

važno komisije. Tačno je to da je je li. Znači prvo je bilo o dvije komisije riječ, e nakon toga 

kad se je li od strane parlamentarne većine rečeno da se ne mogu realizovati obje komisije 

onda smo mi pristali, pristali, pardon, na i na tu samo jednu Komisiju jednostavno. 

 Tačno je da se radi o Komisiji za statutarne poslove, međutim smatramo da ta 

Komisija, da u toj Komisiji kao i u ranijem sazivu trebalo bi da se nađu sve parlamentarne 

stranke. Znači predstavnici svih parlamentarnih stranaka. Da je to vrlo bitna Komisija. 

Pogotovo imajući u vidu da u prošlom sazivu Gradsko vijeće Tuzla nije usvojilo Statut 

Grada. Vjerovatno će Statut doživljavati još određene prijedloge, prepravke, izmjene i tako 

dalje. 

 Znači samo iz tog razloga što nam nije omogućeno da učestvujemo u kreiranju vrlo 

važnog jednog akta koji će se donijeti nadam se u sledećem sazivu, odnosno u ovom sazivu 

Gradskog vijeća Tuzla, međutim moram da napomenem da to u ovom momentu je nemoguće 

zbog toga što Statut se donosi, odnosno izmjene Statuta dvotrećinskom većinom a 

parlamentarna većina u ovom broju ima je li 19 od potrebnih 21 ruku. 

 Prema tome mislim da bi, da je bilo imalo političke volje po tom pitanju moglo se 

bezbolnije riješiti ovi problemi. Sada kad nam već nije omogućeno da učestvujemo u 

kreiranju svega toga, davanje svojih prijedloga, morat ćemo jednostavno opredijeliti se na 

neki drugi način.  

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 OK. (MIRNES AJANOVIĆ – Imam ja repliku.) OK. Replika vijećnika. Ajanović. 

Izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Moram replicirati u vezi ovog Statuta. Tačno je prošli put Statut Grada nismo imali. I 

upravo zbog tog negativnog rada u okviru same Statutarne komisije za, Komisije za 

statutarna pitanja i propise imali smo velikih problema. 

 Grada Tuzla ima Statutarna odluku, legitimno djeluje, ali nema Statut Grada. 

Statutarna odluka je naslonjena na Statut Općine Tuzle, odnosno Opštine Tuzla i mi 

legitimno funkcionišemo. Tako možemo u sledećih stotinu godina. 

 Ali mi nećemo čekati 21 vijećnika u parlamentarnoj većini. Statut Grada će biti pred 

Gradskim vijećem. Teret ne prihvatanja Statuta Grada nose oni koji ga neće glasat ili neće 

glasat za njega. A ne parlamentarana većina. 
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 Ne treba praviti zamjenu teza na način da smo mi krivi što imamo 19. Što nemamo 21. 

A da oni koji imaju ostalih 10 vijećnika neće biti krivi jer oni će blokirati usvajanje Statuta 

Grada Tuzla. To je njihov problem. 

 Statutarna komisija, Komisija za statutarna pitanja i propise, će što prije predložiti 

Gradskom vijeću Statut Grada Tuzle. Ko želi da glasa glasat će. Ko neće nosit će teret 

odgovornosti zašto nije glasao i zašto je onemogućio da Grad Tuzla ima Statut. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Malikić. To je replika je li? (NEDŽAD MALIKIĆ – Replika.) Da. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ  
 

 Nije svojstveno da na svečanoj sjednici imamo replike. Evo imo sam potrebu da 

kažem svom kolegi, repliciram na način, Kasumoviću. 

 Malo mi je kao čovjeku i kao vijećniku osvijetlila jedna činjenice da je dostavio imena 

kandidata za komisije za koje neće glasati. 

 Vrlo dobro znamo da su komisije savjetodavna tijela i da nemaju uopšte nikakvu 

odlučujuću ulogu kad je u pitanju rad Vijeća i da na neki način utiču na odluku Gradskog 

vijeća.   

 Takođe smo se dogovorili i to je praksa koju prakticiramo duže Vijeća, a to je da 

nijedan Klub nit će mijenjati, niti će utjecati na odluku ko će biti u kojoj komisiji ono što 

dobije Klub vijećnika. U ovom konkretnom slučaju SBB-a. 

 Ne bih želio, pozivam dio parlamentarne većine da malo razmislimo, ne bih želio da 

uđemo u zamku da parlamentarna većina, na koju se već gospodine Elvire Kasumoviću 

pozivate, bira vaše predstavnike. 

 Nije logično da vi sjedite tu i da mi izglasajemo vaše članove u komisijama. Molim 

vas da malo razmislite o tome i da izađete za govornicu i promijenite mišljenje. 

 Isto tako nikad nećemo uticati na vašu odluku kada budete nekog od vaših kolega u 

tim komisijama isto tako i mijenjali.  

 Molim vas da malo razmislimo o svemu ovome jer ovo može biti jedna zamka u koju 

nas želi neko uvući, da mi nekoj drugoj Političkoj partiji biramo članove komisija. Molim vas 

da još jednom svi razmislimo pa da donesemo pravičnu odluku. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 OK. Gospodin Sabahudin Imamović, replika. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – 

Diskusija. Nije replika.) A nije. Diskusija. OK. Pardon. Onda ide prvo Elvir Mahmuzić. 

Replika. 

 

ELVIR MAHMUZIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Poštovani predsjedavajući i poštovani prisutni sve vas srdačno pozdravljam. Želim 

evo ovom prilikom čestitati svim izabranim vijećnicama i vijećnicima na ovom mandatu koji 

vjerujem i nadam se da će obaviti savjesno. 

 Ono radi javnosti što je bitno jeste da, u stvari ovo je replika ali i kao svojevrsna 

ispravka krivog navoda da se pogrešno ne protumači. 

 Za ovu sjednicu Vijeće bitne su dvije činjenice. Da je bio i postojao međustranački 

dogovor, da je unutar tog međustranačkog dogovora predložena određena matematika  koja 
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se ispoštovala, to je jedna činjenica, i druga činjenica jeste da je dana 18. 11. 2016. godine, 

ispravite me ako griješim kolega, u potpisu Nedžada Hamzića, dostavljena Odluka da se u 

komisije Gradskog vijeća imenuju ovi koji su predloženi, a koje imate u dostavljanom 

materijalu. 

 Bitno je napomenuti da ovdje na ovom, na ovoj Odluci, koja je došla iz Gradskog 

odbora SBB-a, nema prijedloga za ovu spornu Komisiju za statutarna pitanja i propise i jako 

mi je nelogično, evo stavljam se u zaštitu, prema vašim članovima koje ste vi predložili da 

uopšte vi nećete sad glasat, odnosno bit ćete suzdržani, a glaso protiv ha suzdržan to je isto, 

da nećete podržati svoje članove koje ste vi predložili a da će Klub vijećnika SDP-a podržati 

vaše  predložene članove. Toliko. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. (MIRNES AJANOVIĆ – Poslovnička intervencija.) Izvolte. Vijećnik ima. 

Ajanović. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Po Poslovniku glasamo za svaki prijedlog. Nije ovdje 16 vijećnika za prihvaćanje 

odluke. Ne bih ja insistirao na tome da kolege iz SBB-a nešto sad promijene mišljenje ili. 

Ako žele to je njihova stvar. Ili glasaju zato što bi moglo eto eventualno ispasti da nešto mi 

kao biramo njima članove komisija. 

 Mi njima ne biramo ništa, oni su sami predložili. Dobili smo legitiman predlog, on je 

u okviru odluke ovog Gradskog vijeća jer se glasa u paketu za sve i nemamo niti mogućnost 

na drugi način da glasamo. Imamo pravo birati i njihove članove komisija koje su predložili. 

Tako da ne treba insistirati na tome. To ne može biti nikakva zamka. Može neko 

kasnije pokušati to zloupotrebljavati na bilo kakav način ali će to biti samo vraćeno njemu 

kao loš potez i nekorektan potez. 

Odluka da se ne glasa za bilo kakvu odluku koja se predlaže na Gradskom vijeću nije 

nedemokratski potez, niti nas ostalih koji glasamo za tu odluku da smo mi uradili nešto 

nedemokratsko. Dobili smo legitimne predloge. 

E da smo mi predložili SBB-u članove u komisijama e tad bi bilo nekorektno. Dobili 

smo od njih zvaničan, legitiman predlog. Ja predlažem kada se završe diskusije i rasprava po 

ovoj tački da se stavi na denevni red, pa ko kako hoće neka glasa to je njegova slobodna volja 

i demokratsko pravo. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 OK. Vijećnik Kasumović. Replika. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 

 

 Replika je mom imenjaku Mahmuziću. Vidite nešto. Ovaj vi ste sjeli tamo i 

dogovorili se koje su to komisije koje trebaju da pripadaju Savezu za bolju budućnost. Mi 

smo kroz imena samo dali  prijedloge i ne želimo da kočimo rad tih organa. Znači u okviru 

Vijeća. 

 Zašto nas niste konsultovali bar po pitanju. Zašto sad tražite da mi sad to podržimo 

kada nas niste konsultovali ni po pitanju davanja određenih, odnosno involviranju određenih 

komisija. 
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 Prema tome shvatate na kome je sada odgovornost. Vi ste nam dali ta mjesta a mi ne 

želimo da kočimo rad, odnosno organe komisije Gradskog vijeća Tuzla. Mi smo u skladu s 

tim  i na osnovu izborne aktivnosti, odnosno izbornog rezultata legitimno dali broj osoba u 

one komisije koje ste nam vi ponudili. 

 Prema tome to morate shvatiti da mi ne želimo ni na koji način. Podržali smo i 

predsjedavajućeg, podržali smo i zamjenika predsjedavajućeg. Ne želimo kočiti rad Gradskog 

vijeća Tuzla bez obzira na sve što se dešavalo i što će se dešavati. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Sabahudin Imamović, predsjednik Kluba SDA. Diskusija. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Hvala predsjedavajući. Prije svega želim čestitati Gradonačelniku Imamoviću na 

izbornoj pobjedi i svim vijećnicama i vijećnicima na osvojenim mandatima i vama 

predsjedavajući i zamjeniče predsjedavajućeg za izbor u rukovodstvo Gradskog vijeća. I 

želim nam svima nama kvalitetan i uspješan rad u narednom periodu. 

 Kao što je sekretar već rekao Gradski odbor SDA Tuzla nije dostavio prijedlog 

kandidata za komisije Gradskog vijeća jer jednostavno nismo imali dovoljno vremena da 

sprovedemo kvalitetnu unutarstranačku proceduru utvrđivanja prijedloga kandidata i to ćemo 

sigurno učiniti do decembarske sjednice. 

 Što se tiče rasprave vezano za Komisiju za statutarna pitanja i propise, mislim da je 

opozicija u startu napravila grešku, da je trebalo dozvoliti da predstavnici opozicionih 

stranaka, dakle HDZ-a i Saveza za bolju budućnost imaju svoje predstavnike u toj Komisiji. 

 Prije svega zato što će nam u budućnosti u radu ovog Vijeća trebati konsenzus prije 

svega u pogledu usvajanja Statuta Grada. Ako ćemo mi izlaziti sa prijedlogom, u stvari 

nacrtom Statuta da bi zadovoljili formu onda time ništa ne dobijamo. 

 Dakle mi bi smo trebali postići konsenzus oko teksta Statuta Grada i bilo bi dobro da 

tamo učestvuju predstavnici svihi stranaka. 

 Ja sam molio neke predstavnike nekih političkih stranaka koji čine većinu da još 

jednom razmisle, međutim oni to nisu učinili. I mislim da nismo, nismo krenuli dobro. 

 Komisija, sve su komisije poprilično važne, ali ova Komisija je jedna od važnijih 

komisija i tamo se raspravljalju nacrti važnijih akata, kao što sam rekao prije svega Statuta i 

Poslovnika. 

 Tako da i Klub vijećnika Stranke demokratske akcije će se solidarisati sa ostalim 

opozicionim klubovima i bićemo suzdržani prilikom glasanja za prijedloge kandidata za 

komisije Gradskog vijeća. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Molim.  (MIRNES AJANOVIĆ – Ispravka krivog navoda.) Izvolte. Vijećnik 

Ajanović, BOSS. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Evo kada govorimo i o prijedlogu Statuta Grada Tuzla, nijedna Politička stranka neće 

biti uskraćena da raspravlja, odlučuje, predlaže Statut. Svaka Politička stranka ima legitimitet 
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i mogućnost da u pisanom obliku dostavi svoje predloge, a onda će to opet biti i na Kolegiju 

Gradskog vijeća, gdje su prisutne i u Kolegiju učestvuju sve političke stranke. 

 Ovaj put ćemo ići i dalje. Ićemo sa prijedlogom da omogućimo ravnopravnost svima u 

Gradskom vijeću Tuzla, ja vjerujem i nadam se i za ubuduće, na način da u radu Kolegija 

budu zastupljeni svi izabrani parlamentarni politički subjekti. Uključujući dakle eventualno i 

koalicije i političke stranke sa jednim vijećnikom, pa i političke subjekte koji su evo u slučaju 

kao kolega Nedžad Jusić, predstavnici nacionalnih manjina. 

 Da se ne desi da neko ko je izabran nema pravo da učestvuje u radu Kolegija. I to će 

biti dakle ispred parlamentarne većine sa određenim drugim okolnostima, pojašnjenjima, šta 

u slučaju kada jedna Politička stranka ostane bez jednog vijećnika, postane samostalni, da li 

ona gubi status Kluba. Neće gubiti status Kluba. I to će biti regulisano, završeno. Dakle nema 

više manipulacija nikakve vrste. Sve će biti jasno precizirano, definisano i kroz Poslovnik. 

 Dakle može ko god izaći iz Stranke i uslovljavati da ako izađem nećeš biti sad, neće 

Stranka biti Klub. Ne. Stečeni status kakav je definisan izbornim rezultatom ostaje do kraja 

mandata u okviru svih prava Političke stranke s kojom raspolaže.  

Dakle niko neće biti uskraćen ako u jednoj Komisiji ne bude prisutan. Imat će teret 

manje jer u toj Komisiji se zaista puno radi, daje se puni angažman. Eto sticaj okolnosti je bio 

da nije se mogla eto udovoljiti ta želja SBB-a za njihovim članom. 

Ali i da se usvojilo to što oni kažu, pada argumentacija kolege Imamovića Sabahudina 

da je nešto to ko nekakva neravnopravnost. Pa da je bio SBB tu opet ostalih političkih 

stranaka nema u toj Komisiji. Šta je sa ostalim drugim političkim strankama? Onda ispadne 

da su one neravnopravne. Nisu sve. Evo da pročitam. I da je SBB u toj Komisiji opet nema i 

drugih političkih stranaka. Dakle argumentacija navodne ravnopravnosti da svi budu u toj 

Komisiji ne stoji.   

Ja opet ističem da svako ima pravo ne glasati. 16 vijećnika znači prihvatanje odluke 

koja je predmet glasanja. Demokratsko pravo svi znamo i evo danas smo dosta nekakvih 

novih principa prezentirali kakvi će biti u ovom Gradskom vijeću. Mnogo će biti rasterećeniji 

rad svih i pozicije i opozicije, pa i samih vijećnika. Neće biti kalkulacija, manipulacija ili bilo 

čega. Postavit ćemo jasne principe. 

Nećemo dovesti nikoga u poziciju da može manipulisati ili tražiti rupe u propisu, 

propisima Gradskog vijeća Poslovnikom, ako uspijemo Statutom naravno, ako ne do onoga 

ko ne glasa za Statut će biti taj problem, ali kroz Poslovnik možemo definisati brojne 

okolnosti.  

Ovo Vijeće će znati šta radi, šta ko u Vijeću ima ovlasti, kakve ima ovlasti i svi će u 

svakom tenutku svoja prava moći koristiti maksimalno a neće se dozvoliti zloupotreba prava 

bilo kakve vrste, niti zloupotreba povjerenja birača dato Političkoj stranci. 

I meni je zaista zadovoljstvo da evo na ovaj način, prvi smo u Bosni i Hercegovini još 

želim to istači, koji će pokušati očuvati moral vijećnika na način da se ne dozvoli da 

samostalni vijećnici mijenjaju odluke ovog Gradskog vijeća, a želimo da to bude primjer na 

svim ostalim  nivoima zakonodavne vlasti i mi trebamo da evo nosioci smo tog vraćanja 

morala u politiku da Politička stranka sa osvojenim političkim mandatima može tokom 

cijelog mandata kvalitetno odlučivati  u okviru svog broja izabranih predstavnika. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Ivica Kovačević, predsjednik Kluba HDZ BiH. 
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IVICA KOVAČEVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice  
 

 Cijenjeni predsjedavajući, zamjeniče predsjedavajućeg, sekretaru Vijeća, kolegice i  

kolege vijećnici, predstavnici izvršne vlasti na čelu sa Gradonačelnikom, cijenjeni gosti, 

cijenjeni gledatelji, evo sve vas želim srdačno pozdraviti u ime Kluba HDZ-a Bosne i 

Hercegovine u Gradskom vijeću Tuzla. 

 Na samom početku evo prije nego pređem na samu stvar, želim svim kolegicama, 

kolegama čestitati na osvojenom mandatu, želim nam poželjeti svima skupa jedan dobar rad, 

plodonosan rad na zadovoljstvo i korist naših sugrađana. 

 Želim čestitati Gradonačelniku Grada Tuzle na osvojenom mandatu i povjerenju 

građana našega grada. 

 U duhu jedne dobre demokratske prakse Klub HDZ-a Bosne i Hercegovine je evo 

prihvatio prijedloge većine za predsjedavajućeg i zamjenika predsjedavajućeg Vijeća. Ja 

želim čestitati dakle predsjedavajućem i zamjeniku također. Pred njima je dakle jedan nadam 

se uspješan rad, uspješan mandat i želim im u tome svako dobro. 

 Kažem u duhu te dobre jedne demokratske prakse mi smo kao Klub vijećnika 

prihvatili prijedlog većine, međutim evo nažalost nije bilo tog jednog dobrog duha 

demokratske prakse i kod ovog usvajanja komisija. 

 Ja evo želim ovdje također izraziti nezadovoljstvo u ime Kluba HDZ-a Bosne i 

Hercegovine. 

 Više puta smo ovdje za govornicom spomenuli  međustranački dogovor. Mislim da tu 

u biti nije bilo nekog međustranačkog dogovora. Tu su bila dva susreta gdje je prezentiran 

stav većine u Gradskom vijeću Tuzla, o kojem smo se mi mogli očitovati ili ne. 

 Pozvani smo da iznesemo neke naše prijedloge. Klub HDZ-a Bosne i Hercegovine je 

jedan od rijetkih, nisam siguran još jedan je Klub čini mi se dostavio prijedlog, nakon tog 

prvog susreta. Od tog prijedloga nažalost vrlo malo je usvojeno. Mi smo dobili osam 

povjerenstava. Mi ćemo ta povjerenstva, evo već smo imenovali naše predstavnike.  

Međutim, evo ostaje jedan žal kod nas da nismo mogli dobiti mjesto u već spomenutoj 

dakle Statutarnoj komisiji. Smatamo to jednom dobrom praksom iz prošlog perioda kada je 

čini mi se svih sedam političkih stranaka imalo svoje predstavnike  u toj Komisij. 

Isto tako ono što hoću reći, mi smo to i rekli na ovom međustranačkom dogovoru, 

smatram da je HDZ Bosne i Hercegovine trebao dobiti jedno mjesto u Komisiji za komunalna 

pitanja, komunalne poslove. 

Naime HDZ Bosne i Hercegovine je od 40 tuzlanskih mjesnih zajednica ostvario 

najbolji rezultat na osam. Smatram da smo imali prostora i mjesta i tu imati svog čovjeka, ali 

dobro što je tu je. Ja kažem opet  poštujemo volju većine u Gradskom vijeću Tuzla. 

Međutim, kažem iz ovih razloga iz ovog našeg nezadovoljstva mi ćemo ostati 

suzdržani kod glasovanja. Hvala vam lijepa. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Ispravka krivog navoda. Elvir Mahmuzić, SDP. 

 

ELVIR MAHMUZIĆ 

 

 Ispravka krivog navoda samo zbog javnosti a nadam se da će se kolega Mensur 

složiti, da kad je uvaženi kolega Ivica Kovačević rekao da je u prethodnom mandatu 2012-16. 

u Komsiji za statutarna pitanja i propise bili svi predstavnici političkih partija, a mislim da 

predstavnik Tuzlanske alternative nije bio član te Komisije. Toliko. 
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ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. OK. Javio se za diskusiju Nedžad Jusić, predstavnik nacionalne manjine. 

Izvolte. 

 

NEDŽAD JUSIĆ – vijećnik sa posebne liste kandidata  

          pripadnika nacionalnih manjina  

 

 Hvala. Poštovani predsjedavajući i poštovani zamjeniče predsjedavajućeg, poštovani 

sekretaru, kolege i kolegice vijećnici, pomoćnici Gradonačelnika, gosti i mediji. 

 Ipak osjetio sam potrebu možda na ovoj prvoj sjednici da se obratim s obzirom da su 

se neke stvari promijenile u odnosu na prethodni sastav kad su u pitanju nacionalne manjine, 

odnosno predstvanik nacionalnih manjina u Gradskom vijeću Tuzla. 

 Pa prije nego što kažem neke stvari želim da se zahvalim svom prethodniku 

gospodinu Mehmedu Mujiću koji je bio u prethodna dva mandata i dao svoj doprinos onoliko 

koliko je mogao da se poboljša stanje nacionalnih manjina u Gradu Tuzla a posebno Romske 

nacionalne manjine. 

 I nije replika možda samo da ispravim. Ja sam ušao kao nezavisni kandidat, jedini kao 

nezavisni kandidat koji je u Gradskom vijeću Tuzla i tako ću ostati do kraja kao nezavisni 

kandidat a sve u cilju zaštite prava nacionalnih manjina u Gradskom vijeću Tuzla s posebnim 

naglaskom na Romsku nacionalnu manjinu. 

 Evo možda i jeste ovo prvi dokaz da je po prvi put, barem prema mojim 

informacijama, na način i vršenja odabira radnih tijela Gradskog vijeća Tuzla da imamo veći 

broj pripadnika nacionalnih manjina, odnosno i Romske nacionalne manjine u tijelima, gdje 

se ne moraju se odlučivati u ta tijela se ne mora odlučivati ali mogu davati sugestije, 

prijedloge i mišljenja o svim pitanjima koji se tiče te Komisije i mislim da će i ta radna tijela, 

te komisije doprinijeti lakšem i bržem, lakšoj i bržoj integraciji nacionalnih manjina a 

posebno Roma u Gradu Tuzla. 

 Evo ja kao predloženi kandidat za predsjednika Komisije za pitanja nacionalnih 

manjina obećavam da ćemo redovno iz te Komisije dostavljati određene prijedloge za 

poboljšan status nacionalnih manjina u Gradu Tuzla i ja se nadam da ćemo u, ja se nadam u 

naredne četiri godine imati solidnu i efikasnu saradnju pod broj jedan kad su u pitanju zaštita 

i interese svih građana u Gradu Tuzla a samim tim zaštita i prava interese nacionalnih 

manjina. Hvala vam. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Ovim bi završili i zaključili ovu raspravu i predložio bih da izvršimo znači 

glasanje za predsjednika i članove komisija koje su pročitane od strane sekretara Gradskog 

vijeća kao što ste malo prije čuli.  

 Pitam vijećnike, ko je za molim da digne ruku? (19) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (12) 

 19 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 12 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da su većinom glasova usvojeni sljedeći zaključci: 
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Gradsko vijeće Tuzla usvaja listu kandidata predloženu od strane klubova vijećnika, 

Socijaldemokratske parije BiH, Saveza za bolju budućnost BiH–Fahrudin Radončić, 

Tuzlanske alternative, Hrvatske demokratske zajednice BiH, Demokratske fronte, BOSS-

Bosanske stranke-Mirnes Ajanović i Nedžada Jusića, pripadnika nacionalnih manjina, te 

donosi Rješenje o izboru predsjednika i članova komisija Gradskog vijeća Tuzla, a kako 

slijedi: 

 

 
1. 
Red.broj Komisija za statutarna pitanja i 

propise 
predsjednik/član politički subjekt 

1. Elvir Mahmuzić predsjednik SDP 
2. Mirnes Ajanović član BOSS 
3. Biljana Petrović član TA 
4. Nedim Salibegović član DF 
5. Dino Kikanović član SDP 
6. Mirzama Muftić član SDP 

 
7. 

Upražnjeno koje će biti naknadno 
dostavljeno na slijedećoj sjednici. 

 
član 

 
SDA 

 
 
2. 
Red.broj Komisija za izbor i imenovanja predsjednik/član politički subjekt 

1. Aleksandar Vujadinović predsjednik SDP 
2. Mirsada Baraković član BOSS 
3. Fadil Muslić član TA 
4. Jozo Nišandžić član SDP 
5. Ilvana Smajlović član SDP 
6. Nihad Biberović član NM 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
3. 
Red.broj Komisija za predstavke i prijedloge predsjednik/član politički subjekt 

1. Nermin Karasuljić predsjednik SBB 
2. Dražan Divković član HDZ 
3. Nedim Salibegović član DF 
4. Omer Delalić član SBB 
5. Džemal Džindo član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
4. 
Red.broj Komisija za odlikovanja i priznanja predsjednik/član politički subjekt 

1. Ranko Pejanović predsjednik SDP 
2. Suad  Žilić član TA 
3. Rijad Vrabac član SDP 
4. Rejhana Dervišević član SDP 
5. Sunčica Delibegović član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 
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5. 
Red.broj Mandatno-imunitetska komisija predsjednik/član politički subjekt 

1. Upražnjeno predsjednik SDA 
2. Izudin Ferizović član TA 
3. Gordana Vareškić član HDZ 
4. Elvir Kasumović član SBB 
5. Nedim Palavrić član SBB 
6. Merima Softić član SDP 
7. Fahrudin Jahić član SDP 

 
 
6. 
Red.broj Komisija za stambena pitanja predsjednik/član politički subjekt 

1. Maid Fazlović predsjednik SDP 
2. Velida Mehić član TA 
3. Dražan Vilušić član HDZ 
4. Lejla Osmančević član SBB 
5. Milenko Perkić član SDP 
6. Azra Beganović član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
7. 
 
Red.broj 

Komisija za saradnju sa jedinicama 
lokalne uprave i samouprave 

 
predsjednik/član 

 
politički subjekt 

1. Anel Smajić predsjednik SBB 
2. Goran Stojak član HDZ 
3. Kenan Huremović član DF 
4. Dajana Bakić član SDP 
5. Emir Hodžić član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
8. 
Red.broj Komisija za mlade, obrazovanje i 

sport 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Nikica Vidović predsjednik HDZ 
2. Lejla Mehanović član DF 
3. Adi Selman član SBB 
4. Mirza Ćatibušić član SDP 
5. Azra Gazibegović član SDP 
6. Amra Čaškić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
9. 
Red.broj Komisija za očuvanje kulturno-

istorijskog i prirodnog naslijeđa 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Upražnjeno predsjednik SDA 
2. Dejan Kovačević član HDZ 
3. Selma Azabagić član SBB 
4. Almir Brkić član SBB 
5. Nataša Perić član SDP 
6. Ismet Tahirović član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 
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10. 
Red.broj Komisija za ljudska prava i slobode predsjednik/član politički subjekt 

1. Mirnes Ajanović predsjednik BOSS 
2. Muamer Dedić član BOSS 
3. Danijel Nikolić član HDZ 
4. Džemal Huremović član SBB 
5. Sabina Jogunčić član SDP 
6. Vahid Beganović član NM 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
11. 
Red.broj Komisija za jednakopravnost polova predsjednik/član politički subjekt 

1. Upražnjeno predsjednik SDA 
2. Magdalena Vidaković član HDZ 
3. Azra Jusić član DF 
4. Sabiha Mujkanović član SBB 
5. Emir Jahić član SDP 
6. Admira Biberović član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
12. 
Red.broj Komisija za ekonomske odnose 

 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Adis Kovčić predsjednik SDP 
2. Edim Kadić  član BOSS 
3. Amira Malkočević član TA 
4. Vanja Bajrami član DF 
5. Elvir Bijedić član SDP 
6. Larisa Čorbić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

                         
 
13. 
Red.broj Komisija za poduzetništvo predsjednik/član politički subjekt 

1. Admir Hasanbašić predsjednik TA 
2. Hazim Hadžiabdić  član TA 
3. Edim Kadić član BOSS 
4. Hazim Jusufović član SDP 
5. Erna Mešić član SDP 
6. Senad Mulić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
14. 
Red.broj Komisija za informisanje predsjednik/član politički subjekt 

1. Redžep Ismajlovski predsjednik SDP 
2. Danijel Senkić član BOSS 
3. Asim Kalesić član TA 
4. Merima Džafić član SBB 
5. Atifa Zaimović član SBB 
6. Vesna Ibeljić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 



31 

 

15. 
 
Red.broj 

Komisija za prostorno uređenje i 
zaštitu okoline 

 
predsjednik/član 

 
politički subjekt 

1. Amela Ćehajić predsjednik DF 
2. Muamer Dedić član BOSS 
3. Nedžad Malikić član TA 
4. Muhamed Srabović član SBB 
5. Damir Muratović član SDP 
6. Emir Hamzić član SDP 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
16. 
Red.broj Komisija za komunalna poslove i 

pitanja MZ 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Ekrem Topić predsjednik TA 
2. Amela Ćehajić član DF 
3. Mirsad Pašić član SDP 
4. Salih Numanović član SDP 
5. Stana Nalić član SDP 
6. Mirsad Hodžić član NM 
7. Upražnjeno član SDA 

 
 
17. 
Red.broj Komisija za zaštitu prava nacionalnih 

manjina 
 

predsjednik/član 
 

politički subjekt 
1. Nedžad Jusić predsjednik NM 
2. Marica Iličković član TA 
3. Alena Soljankić član SBB 
4. Armin Džinić član SDP 
5. Aida Savić član SDP 
6. Upražnjeno član SDA 
7. Upražnjeno član SDA 

 

 

 Prelazimo na petu tačku dnevnog reda: 

 

 KADROVSKA PITANJA 

Imajući u vidu, da je zbog lokalnih izbora 02. 10. 2016. godine prestala funkcija 

predsjedavajućem Gradskog vijeća Tuzla i zamjenici predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Tuzla, pripremljena su i rješenje, kojim se navedene činjenice konstatuju. Tekst ovih rješenja 

dobili ste u materijalima. Predlažem da pristupimo glasanju.  

Pitam vijećnike, ko je za to da se usvoji rješenje o prestanku mandata 

predsjedavajućem Gradskog vijeća Tuzla Jozi Nišandžiću, koje ste dobili u materijalu, molim 

da digne ruku? (31) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

31 vijećnik je glasao za, niko nije bio protiv i suzdržan, te konstatujem da je Rješenje 

o prestanku mandata predsjedavajućem Gradskog vijeća Tuzla Jozi Nišandžiću, jednoglasno 

usvojeno. 

Pitam vijećnike, ko je za to da se usvoji rješenje o prestanku mandata zamjenici 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla Nadi Mladini, koje ste dobili u ovom materijalu, 

molim da digne ruku? (31) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 
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31 vijećnik je glasao za, niko nije bio protiv i suzdržan, te konstatujem da je Rješenje 

o prestanku mandata zamjenici predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla Nadi Mladini, 

jednoglasno usvojeno. 

Obavještavam vijećnike, da su dobili pozive za obilježavanje 25. novembra, Dana 

državnosti BiH. 

U skladu s tim, obavještavam da je polaganje vijenaca je na Slanoj banji u četvrtak 

 24. 11. u 11,00 sati, a svečana sjednica u 12,00 sati u Narodnom pozorištu u Tuzli. 

Ovim zaključujemo konstituirajuću sjednicu Gradskog vijeća Tuzla. 

 

(S obzirom da je dnevni red iscrpljen predsjedavajući Gradskog vijeća Tuzla zaključio 

je rad sjednice Gradskog vijeća Tuzla u 13,00 sati.) 

 

 

STENOGRAM SAČINILI:                               P R E D S J E D A V A J U Ć I 

 

      Senada Karabegović                            dr. med. sci. Aleksandar Vujadinović s.r. 

          

          Igor Kurcinak 

 

 

 

    

 

 
 


